
Formulier ten behoeve van het indienen van vragen als bedoeld in artikel 4.27 van het 
Reglement van Orde VV en commissies Delfland

Beter Benutten van de Bergsluis

Tijdens de informele vergadering van het algemeen bestuur op 16 september jl. is een 
toelichting verstrekt over de inzet van de Bergsluis. Het beter benutten van de Bergsluis blijkt 
noodzakelijk om de zoutindringing vanuit de rivier De Maas via de Parksluizen tegen te gaan. 
Bij het Amsterdam-Rijnkanaal en het Noordzeekanaal zijn goede ervaringen opgedaan om de 
zoutindringing door middel van inzet van bellenschermen tegen te gaan. Bij de studie naar het 
beter benutten van de Bergsluis wordt niet gerept over een dergelijke maatregel, 

Vragen
Waarom is de inzet van een bellenscherm niet nader onderzocht. Zo ja, kan inzicht worden 
verschaft of de aanleg van een bellenscherm een duurzamere en qua investering gunstiger 
oplossing biedt dan de voorgenomen inzet van de Bergsluis? 

Pieter-Jan Hofman, fractie CU/SGP Delfland

Waarom is de inzet van een bellenscherm niet nader onderzocht. 

Antwoord: 
In 2012 is in opdracht van Delfland door Deltares het onderzoek “Zoutlek scheepvaartsluizen 
Delfland, inventarisatie en evaluatie van mogelijke maatregelen” uitgevoerd. In dit kader is ook 
gekeken naar een luchtbellenscherm Parksluizen. Deze maatregel werd beoordeeld als duur, 
met onzekere effectiviteit. 

Zo ja, kan inzicht worden verschaft of de aanleg van een bellenscherm een duurzamere en qua 
investering gunstiger oplossing biedt dan de voorgenomen inzet van de Bergsluis? 

Antwoord: 
Nee, dit is niet mogelijk. Met de inzet van de Bergsluis worden namelijk meerdere doelen 
gediend dan alleen het tegengaan van zoutindringing vanuit de Parksluizen. 

Considerans, aanleiding van, toelichting op of achtergrond

Dit formulier richten aan de voorzitter van de Verenigde Vergadering van Delfland 
pdaverveldt@hhdelfland.nl met afschrift aan de griffier hfobler@hhdelfland.nl 
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